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 Încheiat azi  30 iulie 2010, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al 

municipiului Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1296/2010 a Primarului 

municipiului Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local sunt publice. 

Popa Pavel: “Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este doamna 

Oneţiu Cornelia Maria.” 

Marcel Jeler: “Conform regulamentului, supun la vot aprobarea procesului 

verbal de la şedinţa anterioară. Dacă aveţi discuţii? Dacă nu supun la vot.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18  voturi pentru."” 

 Oneţiu Cornelia Maria: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 18 consilieri, 

deci şedinţa noastră este legal constituită. Lipsesc domnii consilieri Breaz Valer 

Daniel, Paul Voicu, Pleşa Gabriel." 

Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: d-nul Primar Mircea Hava, d-nul secretar Marcel Jeler, d-na Georgeta 

Rânghet – şef serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate 

tutelară, d-na Teofila Ţîr – director economic, d-na Silvia Moldovan – director tehnic, 

d-na Mirela Popescu – consilier juridic, d-na Mihaela Petcu - consilier precum şi 

presa. 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea 

punctelor înscrise pe ordinea de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom 

folosi. Eu propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru. 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Pe ordinea de zi  aveţi 25 proiecte de hotărâre iar 

peste ordinea de zi au fost introduse proiectele cu numerele:  

 26. Aprobă modificarea HCL nr. 160/2010 pentru modificarea HCL nr. 

128/2009 privind participarea Municipiului Alba Iulia la Programul Operaţional 

Regional. Axa 1. Sprijinirea dezvoltării durabile a oraşelor – poli urbani de creştere. 

Domeniul Major de Intervenţie 1.1. – Planuri integrate de dezvoltare urbană. Sub-

domeniul: Centre urbane, cu proiectul „Lucrări de intervenţie la obiectivul DN 1, 

Sebeş – Alba  Iulia km 378 + 0.20, Pasaj Superior peste Calea Ferată Alba Iulia. 

  27. Aprobă modificarea Anexei nr.1 la  HCL nr. 161/2010 pentru aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici  ai obiectivului: LUCRĂRI DE INTERVENŢIE – 

DN 1 SEBEŞ – ALBA IULIA, KM.378+020, PASAJ SUPERIOR PESTE CF LA 

ALBA IULIA 

      28. Aprobă rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului 

Alba-Iulia pe anul 2010. 

        Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri supun la vot dacă sunteţi de acord 



cu ordinea de zi modificată." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru. 

Oneţiu Cornelia Maria: “Şi acum prezint următorul 

 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 Diverse. 

 

 Proiecte de hotărâri privind:  

 

 1. Aprobă modificarea HCL nr. 337/2009 privind nivelurile pentru valorile 

impozabile, impozitele şi taxele locale, alte taxe asimilate, taxe speciale precum şi 

amenzile aplicabile în anul 2010. 

 2. Aprobă efectuarea unei vizite de studiu în Franţa (Bayonne), în cadrul 

proiectului “Centrul de competenţe şi resurse profesionale pentru administraţia 

publică locală a Municipiului Alba Iulia” SMIS 3352 în perioada 20-24 septembrie 

2010. 

 3. Aprobă alocarea unei sume de bani din bugetul local pentru finanţarea 

proiectului „Bună, G2 ADIO TurtuRELE”. 

 4.Aprobă efectuarea unui schimb de locuinţă. 

 5.Aprobă prelungirea contractului-cadru de asistenţă juridică şi 

reprezentare în instanţă prestat de avocat Hârceagă-Ţâr Ciprian Laurenţiu. 

 6.Aprobă atribuirea denumirii unor străzi. 

 7.Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ): 
 Art.1: Avizează “Montarea de firide POST REGLARE MASURARE ( PRM ) in zona 
protejata – Cetatea Alba Iulia, Str. Patriarh Miron Cristea (fosta Pacii), Str.Mitropolit Andrei 
Saguna, Str. Gabriel Bethlen, Interiorul Cetatii Vauban solicitant E-ON GAZ DISTRIBUTIE”. 
 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “LOCUINTE INDIVIDUALE INSIRUITE, 
STR. M. KOGALNICEANU solicitant S.C. MADINII INVESTITII S.R.L “ 
 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA, STR. HATEG 
solicitant  BODEA ENEIA SIMION” 
 Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTA 
UNIFAMILIALA, STRADA MIRCEA ELIADE solicitant RUS EMANOIL”. 
 Art.5: Avizează Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE SI 
REALIZARE ACCES, STRADA PETRU DOBRA solicitant LETERNA DOINA”. 
 Art.6: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE MAGAZIN 
INDUSTRIAL SI BIROURI P+1+M, solicitant SC FARMA LUX SRL”. 
 Art.7: Aproba Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE LOCUINTA 
UNIFAMILIALA, ALBA IULIA – MICESTI, STR. ALESSANDRIA, nr.15B solicitant POPA 
LIVIU”. 
 Art.8: Aproba Planul Urbanistic de Detaliu “REFUNCTIONALIZARE SI 
EXTINDERE CORP F, ALBA IULIA, B-dul REVOLUTIEI 1989 solicitant SPITALUL 
JUDETEAN ALBA”. 
 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “PUD- REGLEMENTARE 
URBANISTICA A ACCESULUI LA LOCUINTA UNIFAMILIALA - MODIFICARE 
TRASEU STRADA RADNA (26IV) DIN PUZ EXTINDERE PERIMETRU INTRAVILAN 
ALBA IULIA – MICESTI , ALBA IULIA; solicitant ŞOIT DUMITRU ADRIAN”. 

Art.10: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE HALA INDUSTRIALA SI IMPREJMUIRE TEREN, ALBA 



IULIA, SOSEAUA DE CENTURA solicitant SC SETINSTAL SRL”. 
 Art.11: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ZONA DUBLIHAN solicitant 
CIORNEI ISIDOR DANIEL, RAHAIAN LIVIUS MIHAIL”. 
 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRUCONSTRUIRE LOCUINŢA UNIFAMILIALA SI IMPREJMUIRE, ALBA IULIA, 
STR. ANA IPATESCU solicitant AVRAM TRAIAN”. 
 Art.13: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE SI MODERNIZARE DRUM 
ACCES, ALBA IULIA – ZONA “VII’’ EXTRAVILAN solicitant TEODORESCU 
ELEONORA STELIANA”. 
 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE SI MODERNIZARE DRUMURI 
ACCES, ALBA IULIA, EXTRAVILAN, ZONA TERASA VIILOR solicitant LEAHU 
ALEXANDRU”. 
 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTA 
UNIFAMILIALA, STRADA MARCUS AURELIUS solicitant DOBROTA ANA”. 
 Art.16: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “EXTINDERE ASEZAMANT SOCIAL 
PENTRU VARSTNICI, BARABANT, STRADA CORNISTEI solicitant ASOCIATIA 
SFANTUL ANDREI BARABANT”. 
 Art.17: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE FAMILIALE, MICESTI, STR. VALEA AURULUI 
solicitant LOGHIN DOREL ALIN, LOGHIN LIVIU SI MEISAROS DANIELA”. 
 Art.18: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE 
INDIVIDUALE, STRADA BRANDUSEI solicitant OROS IOSIF, OROS BOGDAN, OROS 
RARES”. 
 Art.19: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA, OARDA – ZONA 
OBREJA solicitant POPA MARIUS IULIAN”. 
 

 Art.20: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE, ZONA CHINCHIS solicitant 
TODORUT FLORIAN OCTAVIU SI MUNTEAN NICOLAE”. 
 

 8. Modifică art. 2 din HCL nr. 2/2008 privind contribuţia locală în proiectul 

„Îmbunătăţirea calităţii mediului în municipiul Alba Iulia prin realizarea parcurilor 

Sfânta Ecaterina şi Zăvoi – Miceşti”. 

 9. Propune atribuirea în proprietate a terenului aferent caselor particulare.  

 10. Propune atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai 

apartamentelor, a terenului aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii. 

 11. Aprobă înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia  – 

domeniul public – asupra imobilului „GRĂDINIŢA 3“ situat  în  Alba Iulia, strada 

Mărăşeşti nr. 55. 

 12. Aprobă înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia  – 

domeniul public – asupra imobilului „Parc“ situat  în  Alba Iulia, str. Morii. 

 13. Aprobă modificarea HCL nr. 77/2001 privind vânzarea unor apartamente, 

respectiv prelungirea termenelor de închiriere pentru unele locuinţe construite din 

fondurile statului. 

 14. Aprobă modificarea HCL nr. 360/2009 privind împuternicirea Primarului 

municipiului Alba Iulia, dl. Mircea Hava, să semneze procesele verbale de vecinătate 

întocmite în baza Ordinului nr. 634/2006. 



 15. Expertiză tehnică în dosar nr. 3296/176/2009 aflat pe rol la Judecătoria 

Alba Iulia. 

 16. Aprobă modificarea HCL nr. 401/2009 cu privire la asocierea dintre 

Consiliul Local al municipiului Alba Iulia prin Serviciul Public de Asistenţă Socială 

cu Organizaţia Caritas Alba Iulia şi încheierea contractului pentru acordarea de 

servicii sociale pentru susţinerea financiară a Centrului de Îngrijire Medicală şi 

Asistenţă Socială la domiciliu. 

 17. Aprobă modificarea HCL nr. 458/2008 cu privire la aprobarea participării 

Serviciului Public de Asistenţă Socială din subordinea Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia la asigurarea sustenabilităţii proiectului Centrul Social de 

Urgenţă Alba în cadrul Programului de Interes Naţional Combaterea excluziunii 

sociale a persoanelor fără adăpost prin crearea de centre sociale de urgenţă.  

 18. Aprobă privind  modificarea HCL nr. 400/2009 cu privire la asocierea 

dintre Consiliul Local al municipiului Alba Iulia prin Serviciul Public de Asistenţă 

Socială cu Asociaţia Filantropia Ortodoxă Alba Iulia şi încheierea contractului pentru 

acordarea de servicii sociale pentru susţinerea financiară a „Serviciului socio-medical 

de îngrijire la domiciliu a persoanelor vârstnice Alba Iulia”.  

 19. Aprobă modificarea HCL nr. 403/2009 cu privire la alocarea unei sume de 

bani din bugetul local pentru Asociaţia „Solidaritatea Socială” Alba pentru anul 2010. 

 20. Aprobă modificarea HCL nr. 237/2008 cu privire la finanţarea Centrului 

rezidenţial pentru copii cu dizabilităţi multiple Alba RETRAS 

 21. Aprobă modificarea HCL nr. 371/2009 cu privire la modificarea HCL 

nr.179/2009 cu referire la modificarea HCL nr.21/2008 privind participarea 

Consiliului Local la licitaţia de proiecte din cadrul proiectului PHARE 2006 „Centrul 

multifuncţional pentru persoane cu dizabilităţi Alba”. 

 22. Aprobă modificarea HCL nr. 402/2009 cu privire la asocierea dintre 

Consiliul Local al municipiului Alba Iulia prin Serviciul Public de Asistenţă Socială 

cu Asociaţia Filantropia Ortodoxă Alba Iulia şi încheierea contractului pentru 

acordarea de servicii sociale pentru susţinerea financiară a „Centrului de zi pentru 

copii Sfânta Ana” şi „Aşezământul social Sfântul Vasile cel Mare”. 

 23. Aprobă modificarea Acordului de Parteneriat anexa “j” cu privire la 

asocierea dintre Serviciul Public de Asistenţă Socială din subordinea Consiului Local 

al municipiului Alba Iulia şi Asociaţia Sfântul „Andrei Bărăbanţ” cu referire la 

sustenabilitatea „Aşezământului pentru persoane vârstnice în situaţii de 

vulnerabilitate socială Sfântul Andrei”. 

 24. Aprobă vânzarea prin licitaţie publică a unui imobil teren, situat în Alba 

Iulia, str. Vasile Alecsandri. 

 25. Aprobă un schimb de terenuri între Consiliul local al municipiului Alba 

Iulia şi SC ALPHA IMOBILIARE SRL. 

 

 

III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru 

luna august 2010. 
 

 

 I. DIVERSE 

 

 I. Oneţiu Cornelia Maria: "Avem o informare de la Dalkia în ceea ce priveşte 



modificarea cotei de TVA de la 19% la 24%. Ar trebui făcut un proiect de hotărâre 

pentru şedinţa viitoare. Supun la vot dacă sunteţi de acord cu iniţierea unui proiect de 

hotărâre." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru." 

 

 II. Oneţiu Cornelia Maria: "Tot pentru diverse mai avem o adresă din partea 

Clubului Sportiv Unirea." 

 Baco Mihai: "Noi acum doi ani am mai aprobat  o hotărâre de consiliu. Atunci 

ideea a fost ca toate bazele sportive să fie ale Consiliului local. Totul se desfăşoară pe 

aceste baze sportive iar rezultatele le iau alte cluburi care nu au nimic de-a face cu 

Consiliul local. Iar noi suntem cei care plătim şi recompensăm sportivii care au 

rezultate. Şi într-adevăr la Clubul Unirea sunt rezultate notabile mai ales la atletism." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Să treacă prin comisie." 

 Baco Mihai: "Trebuie făcut proiect mai întâi." 

 Bărdaş Horia Mihai: "Poate ne explică domnul Anghel să vedem despre ce este 

vorba." 

 Marius Anghel: "Bună ziua. În primul rând în calitate de fost coleg al 

dumneavoastră vin cu rugămintea de a interveni asupra spaţiilor de sub tribuna 

principală, tribuna I. Domnul Bărdaş a fost şi a văzut în ce stare se află. Am adus şi 

nişte poze dar nu cred că e cazul să le prezentăm. Acolo îşi desfăşoară activitatea 

secţiile de atletism şi altele care sunt cele mai reprezentative pentru sportul albaiulian. 

Cine doreşte poate să facă o vizită şi să compare condiţiile în care îşi desfăşoară 

activitatea cele două secţii şi condiţiile în care se desfăşoară fotbalul. Eu nu am nimic 

cu fotbalul. Să nu mă înţelegeţi greşit. E foarte bine ce s-a întâmplat în partea aceea. 

Sunt sportivi cu care mergem la olimpiadă, la campionatele mondiale şi europene. E 

o rugăminte ca să nu zic un strigăt disperat. Pentru că nu avem. Chiar nu avem unde 

să ne desfăşurăm activitatea decât pe spaţiile acestea. Cât despre punctul II pe care l-

am notat în solicitare. Dacă se doreşte sprijinul cu un parteneriat într-un proiect pe 

termen mediu vizând olimpiada din 2012 - 2016 în care să contribuie atât clubul cât şi 

Consiliul Judeţean şi Consiliul local unde sunt necesare fonduri. Dacă nu, vedem noi 

ce rezultate sunt." 

 Bărdaş Horia Mihai: "Într-adevăr am fost cu domnul Anghel şi am vizitat zona 

de sub tribuna principală. Condiţiile de antrenament lasă de dorit. Sunt foarte mulţi 

copii şi în general mă gândesc la femei şi la fete. În condiţiile în care lucrează ei nu 

pot face performanţă pentru că nu au unde să se spele şi să îşi lase echipamentul. Într-

adevăr sunt un pic defavorizaţi faţă de alte sporturi pentru că nu e atât de spectaculos 

sportul pe care îl practică ca şi fotbalul. Dar trebuie puţină decenţă pentru ei că 

muncesc foarte mult. Condiţiile sunt mizerabile, toaletele arată groaznic. Dacă putem 

în perioada aceasta de criză să facem ceva ar fi foarte bine. Să le facem nişte duşuri. 

Eu aş fi de acord. Cu ce nu sunt de acord şi am mai spus-o este faptul că unii angajaţi 

ai clubului nu lucrează ci fac politică pe terasele din Alba-Iulia. La ora 10 sunt la 

terasă, la ora11 sunt la bar şi la ora 12 sunt la restaurant. În schimb îmi exprim totalul 

acord cu ceea ce a trecut domnul Anghel în adresă. Mi se pare jenant şi poate că de 

aceea nu o să primească bani de la Consiliul local atâta timp cât angajaţii lui zbiară, 

folosesc cuvinte urâte şi sunt tot timpul la chef. E părerea mea. În rest sunt întru totul 

de acord şi o să-l sprijin." 

 Puican Ioan: "Aş vrea să întreb dacă clubul sportiv respectiv plăteşte chirie 

pentru folosirea bazei sportive şi a anexelor?" 



 Marius Anghel: "Clubul sportiv are încheiat contract de comodat cu Primăria 

municipiului Alba-Iulia şi Consiliul local. Până în 2016 nu plăteşte chirie." 

 Puican Ioan: "Deci nu plăteşte chirie. Atunci va trebui să-i întreţinem tot anul. 

Nu plătesc chirie, va trebui să amenajăm tot ceea ce este de amenajat acolo. Va trebui 

să le acordăm nişte sume de bani pentru a-i susţine în activitatea lor. Înseamnă că ar 

trebui să treacă sub directa coordonare sau proprietate a Primăriei." 

 Bărdaş Horia Mihai: "O parte din salarii şi fonduri sunt acordate direct de la 

Ministerul Sportului." 

 Marius Anghel: "Tot bugetul clubului este asigurat de Autoritatea Naţională 

pentru Sport şi Tineret. Doar cheltuielile de funcţionare strict pentru bazele  în care îşi 

desfăşoară activitatea sportivii sunt suportate de Consiliul local, însemnând apă, 

energie electrică. Dacă e nevoie o să scot aceste cheltuieli. Dar sunt cheltuieli destul 

de reduse raportat la câţi bani sunt necesari pentru a ajunge la performanţă. Bugetul 

clubului este de şase miliarde."  

 Puican Ioan: "În momentul în care clubul s-a înfiinţat trebuia să ştie că are 

nevoie de finanţare. În acest sens trebuia să existe o mai mare preocupare din partea 

clubului  pentru a găsi sponsorii necesari care să le asigure funcţionarea. Oricât am 

încerca noi Consiliul local nu vom putea să le oferim sumele necesare ca să îşi poată 

desfăşura activitatea şi pentru a obţine performanţe olimpice." 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Toată lumea ştie că nu se pot obţine performanţe înalte 

dacă nu sunt ajutaţi de sponsori sau comunitate. Şi eu sunt de acord cu ceea ce a spus 

domnul Bărdaş. Să-i ajutăm în măsura în care putem şi sunt resurse." 

 Sandu Cornel Stelian: "Domnul Anghel, o singură întrebarea aş avea. Bugetul 

clubului este de 6 miliarde ceea înseamnă plata salariilor, a participanţilor la 

competiţii?" 

 Marius Anghel: "Factura de întreţinere, pregătire, echipamente. Tot. Cu 

excepţia miliardului  pe care l-am notat şi care este primit de la Consiliul Judeţean." 

 Sandu Cornel Stelian: "Şi mai mult ministerul nu poate investi neavând bază 

proprie. Nu poate da bani pentru reparaţii pentru că nu-i aparţine spaţiul. Singura 

variantă este ca aceşti bani să-i dea proprietarul spaţiului." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Aş vrea să se înţeleagă mai bine ceea ce a spus 

antevorbitorul meu. Acest buget este de 6 miliarde. Când vorbim de buget înţelegem 

o sumă de bani calculată de instituţia respectivă pentru ca ea să poată funcţiona. Acest 

buget de 6 miliarde este rezultatul unor evaluări ale dumneavoastră ori este suma dată 

de minister?" 

 Marius Anghel: "Bugetul, ştiţi cei care lucraţi în sistemul bugetar, se acordă nu 

cât ceri ci cât se poate." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Am înţeles. Aş vrea să vă sugerez următorul lucru. În 

primul rând presupun că dumneavoastră aţi avut sau aveţi şi acum un buget pentru o 

anumită perioadă ca să puteţi să vă desfăşuraţi activitatea normal. Acest buget 

probabil că a fost dimensionat raportându-te  la anumite potenţiale performanţe. V-aţi 

gândit că un anumit buget poate ţinti anumite performanţe. Eu cred că există această 

dorinţă şi până la urmă vom reuşi să ajutăm cumva clubul. Dar cred că e bine să vină 

cu un buget, cu nişte obiective minimale şi să ne spuneţi din acest buget pe care 

dumneavoastră l-aţi evaluat cât este asigurat până în prezent de autoritatea naţională, 

de Consiliul Judeţean  şi să vedem în ce măsură noi, Consiliu local, putem să vă 

ajutăm. Deci să lucrăm pe nişte chestiuni mai concrete. Pentru că altfel vom discuta 

din nou şi vor apărea problemele prezentate de domnul Bărdaş, cu nişte oameni care 



fac altceva decât ceea ce trebuie să facă. Iar performanţele  chiar cu anumite eforturi 

financiare nu sunt." 

 Marius Anghel: "Din cauza aceasta am înşirat performanţele doar pentru 

primele şase luni şi dacă dumneavoastră consideraţi la nivelul bugetului pe care îl 

avem că rezultatele sunt puţine..." 

 Coşeriu Sorin Nicolae: "Noi nu putem să facem o asemenea apreciere domnul 

Anghel. Nu cred că cineva de aici poate să aprecieze ce performanţe puteţi obţine  cu 

6 miliarde şi ce performanţe se obţin cu 8 miliarde. Dumneavoastră puteţi să faceţi 

chestia aceasta şi noi o să vă credem pe cuvânt şi în măsura în care putem să vă 

ajutăm o să facem lucrul acesta. Dar să vedem şi noi după şase luni de zile sau după 

un an în ce proporţie s-au atins obiectivele propuse." 

 Dărămuş Marcela Eugenia: "După câte am înţeles domnul Anghel doreşte 

aceşti bani pentru o investiţie acolo. El nu poate folosi aceste sume pentru investiţii. 

Din bugetul pe care îl aveţi nu puteţi renova." 

 Marius Anghel: "Eu nu am avut bani alocaţi pentru reparaţii la sediul clubului." 

 Dărămuş Marcela Eugenia: "Părerea mea este că performanţele pe care le 

vedem în cererea clubului sunt mult mai importante decât echipa de fotbal. Cu tot 

respectul pentru acest sport. Şi cred că merită să-i ajutăm pe aceşti tineri chiar dacă 

nu cu suma cerută dar cumva trebuie să-i ajutăm." 

 Popa Pavel: "Ca urmare a tuturor discuţiilor vă propun iniţierea unui proiect de 

hotărâre pentru a putea lua hotărârea legală." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Eu cred că ar trebui să ne axăm pe investiţiile care sunt 

necesare în structura a ceea ce avem noi pentru că stadionul este al Primăriei. Ar 

trebui să le asigurăm cât de cât condiţii minime pentru a face sport. Cred că ar trebui 

să se deplaseze cineva de la investiţii la stadion şi după aceea să vedem ce putem 

face. Legat de proiectele clubului, aş vrea să vă spun că au un proiect extraordinar 

prin care aduce lumea la stadion şi e foarte multă lume  care aleargă şi folosesc 

stadionul. E un câştig şi o idee extraordinară." 

 Baco Mihai: "Eu totuşi rămân blocat când văd cât de uşor discutăm de banii 

Primăriei. Suntem totuşi într-o situaţie de criză şi ne afundăm tot mai mult în ea. Să 

vedem dacă sunt bani. Să vedem ce zice contabila şefă. Putem da bani de undeva?" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Până nu ştim pentru ce?" 

 Baco Mihai: "Totuşi nu ştim. Sunt pentru reparaţii sau pentru recompensarea 

sportivilor." 

 Marius Anghel: "Sunt două puncte distincte. În prima parte eu solicit reparaţii." 

 Baco Mihai: "E problema executivului să execute aceste reparaţii." 

 Marius Anghel: "Punctul 2. Dacă Consiliul local se angajează alături de 

Consiliul Judeţean şi Clubul Unirea într-un proiect pe termen mediu până în 2016 

pentru olimpiadă poate fi elaborată o gândire pentru aceasta. Dacă nu, nu este nici un 

capăt de lume." 

 Silvia Moldovan: "Noi am investit la stadion în ultimii ani. Anul acesta ne-am 

gândit că trebuie făcut ceva acolo. Deci sunt nominalizate nişte sume pentru 

intervenţii la clădiri. Problema este că nu am angajat încă lucrările pentru că am avut 

foarte mari datorii şi încă avem şi le tot ducem dintr-o parte în alta. Am aşteptat să 

scăpăm de ele ca să putem să angajăm lucrări. Vom continua lucrările acolo." 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este de 

acord cu iniţierea unui proiect de hotărâre." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru." 



 

 III. Oneţiu Cornelia Maria: "Mai avem o cerere de la Clubul Sportiv Nicolae 

Linca care au nevoie de bani pentru reparaţii. Aveţi o listă. Nu ştiu dacă sunt banii 

pentru clubul acesta." 

 Sandu Cornel Stelian: "În cerere precizează că au nevoie de instalaţie electrică. 

Parchet laminat pentru sală 400 mp, faianţă şi gresie. Acestea sunt instalaţii 

electrice?" 

 Baco Mihai: "Cred că ar trebui să ne schimbăm denumirea din Consiliul local 

în casă de ajutor sau bancă de credit. Pardon. Casă de donaţii." 

 

IV. Oneţiu Corneli Maria: "Este o plângere prealabilă de la EON GAZ cu 

privire la revocarea hotărârii Consiliului local privind montarea firidelor.” 

Baco Mihai: "O singură chestie. Dânşii invocă anumite chestii dintr-o lege din 

anul 2000 într-adevăr. Era Regia naţională a Gazului. Între timp această firmă s-a 

privatizat. Este EON GAZ. Deci nu putem discuta aşa cum s-a stabilit în hotărârea de 

consiliu." 

Vasile Cornea: "Eu vă propun să ne menţinem hotărârea." 

Mircea Hava: "Nu au decât să ne dea în judecată. Dar sunt o grămadă de soluţii 

ca aceste firide să arate frumos. Să vină la noi că le dăm soluţii. Aşa cum s-au găsit în 

toată lumea aceasta civilizată soluţii se pot găsi şi la noi. Dar acestea costă. Nu vrem 

ca oraşu să arate urât. Mai ales zona istorică." 

Marius Rotar: "Domnul Primar. Să vă spun o chestie. Eu am fost cu domnul 

coleg. Lucrez acum la o casă cu o faţadă extraordinară. Printre cele mai frumoase din 

oraş. Nu e monument. Pentru că nu a fost introdusă. Nu am vrut să o introduc. Casa e 

din 1821. I-am refăcut faţada exact cum a fost ea. Acum vine şi mi-o strică cu 

porcăria aceea de gaz metan. După ce m-am chinuit să investesc în faţadă. Şi am fost 

cu colegul să găsesc o soluţie. Pentru că eu nu o pun pe stradă. Nu depinde de dânsul. 

Depinde de ceilalţi.  Să o punem în curte. Şi până nu hotărâm noi la nivel de consiliu 

local  să dispară toate porcăriile acelea de ţevi de gaz metan ei nu vor căuta soluţii 

pentru că e mai simplu aşa. Eu personal o să merg în instanţă pentru că nu o voi pune 

în stradă. Ei nu vor să-mi ia proiectul de la proiectant numai dacă îl fac cum vor ei. E 

o prostie. Eu sunt proprietar nu ei." 

Mircea Hava: "Aici mai avem o problemă care o ducem de mii de ani. Dau un 

exemplu. Pe un pod au o ţeavă spânzurată şi eu trebuie să cer aviz de la gaz şi să-i 

plătesc. Mă bat acum cu treburile acestea şi vreau să mă duc în şedinţă de guvern să 

arăt unde este ticăloşenia." 

Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu mai aveţi discuţii supun la vot cine este 

pentru menţinerea hotărârii." 

"Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru." 

 

 

V. Vasile Cornea: "Avem raportul pentru colegii liberali cu cheltuielile de la 

nunta de aur şi raportul privind verificarea activităţii asistenţilor personali  şi situaţiei 

persoanelor cu handicap grav pe semestru I al anului 2010. Le aveţi în mape." 

 

VI. Oneţiu Cornelia Maria: "Societatea SC AMECS SRL doreşte vânzarea 

terenului concesionat respectiv PT nr. 3. Nu este posibil aşa ceva." 

Mircea Hava: "Ce s-a concesionat rămâne în termen de concesionare până se 



termină concesiunea. După care conform legii, se discută cu omul." 

 

 VII. Oneţiu Cornelia Maria: "Domnul Rus Petru doreşte să i se scadă redevenţa  

şi să-i aprobaţi schimbarea obiectului contractului de concesiune mai sus amintit din 

extindere frizerie în balcon. Cred că acest lucru nu este posibil şi ar trebui să rămână  

funcţiunea care s-a aprobat iniţial. Cine este pentru?" 

 "Fiind suousă la vot propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru." 

 

 VIII. Bărdaş Horia Mihai: "Discuţia pe care am avut-o în şedinţa de luna 

trecută referitoare la domnul Popa Manole a ajuns şi în presă. În loc să-mi răspundă 

mie a răspuns prin presă  că dânsul nu are voie să dea contractele cu persoanele fizice  

între Primărie şi nu ştiu de ce  că nu am înţeles. Eu i-am prezentat şi acte şi legi. 

Domnul nu mi-a prezentat nici o lege. Aşa că îl rog pe domnul secretar ca în şedinţa 

viitoare să ne prezinte legea aceasta prin care se spune că nu este voie să se prezinte 

Consiliului local un contract sau un act din Primărie şi să ne explice şi nouă 

fenomenul că nu înţeleg. Se pare că la ziar poate prezenta dar nouă nu poate. Dacă eu 

am greşit îmi cer scuze aici şi în presă. Dacă dânsul a greşit nu îi cer nimic. Dar la 

şedinţa viitoare să ne spuneţi ce avem voie să cerem şi ce nu avem." 

 

 IX. Baco Mihai: "Domnul Primar, eu cu toată încrederea pe care o am în Grup 

Corint şi membrii lor  vreau să vă spun că o revistă, Transilvania Busines vine cu o 

minciună pe care eu nu pot să o suport. Spune că acel parteneriat public privat cu 

Şanţurile Cetăţii în care noi am venit cu locaţia conform spuselor domnului Primar 

Mircea Hava iar domnul Cosmin Suciu spune că Grupul Corint a investit zeci de 

milioane de euro  în lucrările din Şanţuri. Eu ştiu că şi noi am participat cu nişte bani. 

O să spuneţi că sunt bani europeni, că nu sunt banii noştri." 

 Mircea Hava: "Banii sunt ai noştrii. E o prostie. Traseul celor trei fortificaţii, 

avem acel contract de asociere între noi, tot ceea ce este numai zona lor. Atât." 

 Baco Mihai: "Eu ştiu hotelul medieval." 

 Mircea Hava: "Hotelul medieval. Este un proiect european." 

  
 

 X. Puican Ioan: "Problema câinilor vagabonzi. Să ştiţi că au împânzit oraşul. 

Trebuie să-i eliminăm." 

 Mircea Hava: "Hai să nu exagerăm." 
 

 XI. Bărdaş Horea Mihai: "Ca să punem discuţiilor din oraş care sunt nişte 

aberaţii. Contractul cu Universitatea Cluj nu este un contract pe o anumită sumă. Este 

pe oră. Deci câte ore stau pe stadion atâţia bani plătesc." 
 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu mai sunt discuţii la diverse să trecem la 

ordinea de zi. Vă propun să începem cu proiectul nr. 28." 

 

 

 

28. Aprobă rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al 

municipiului Alba-Iulia pe anul 2010. 

Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum 



şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot 

prezentul proiect de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 184/2010 
 

 

1. Aprobă modificarea HCL nr. 337/2009 privind nivelurile pentru valorile 

impozabile, impozitele şi taxele locale, alte taxe asimilate, taxe speciale 

precum şi amenzile aplicabile în anul 2010. 

Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Baco Mihai: "Este o lege pe care o aplicăm." 

 Hondola Liviu: "Este o ordonanţă." 

 Baco Mihai: "Şi ordonanţa ce e?" 

 Mircea Hava: "Ştiţi cum stă treaba ori că votaţi ori nu. Ordonanţa este o lege 

care se ratifică în parlament. Aceasta este chestiunea pe care trebuie să o citim şi eu 

trebuie să o duc la îndeplinire." 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la 

vot proiectul de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 13 voturi pentru şi 5 voturi împotrivă 

Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Hondola Liviu, Dărămuş Marcela Eugenia, 

Lupea Iulian Nelu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 185/2010 

  

 2. Aprobă efectuarea unei vizite de studiu în Franţa (Bayonne), în cadrul 

proiectului “Centrul de competenţe şi resurse profesionale pentru administraţia 

publică locală a Municipiului Alba Iulia” SMIS 3352 în perioada 20-24 septembrie 

2010. 

Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 



Baco Mihai: „Eu cred că domnul Primar nu a ştiut de această plecare. Sunt şase 

persoane. “  

Mircea Hava: "Este un proiect de training. Împreună cu ministerul, partener pe 

ţară a fost Ministerul administraţiei şi internelor iar cei care au participat la şcoală au 

fost selectaţi. Ştiţi cum stă treaba. Se duc? Nu se duc? Banii se taie." 

Crina Iacob: "În acel contract de finanţare avem nişte indicatori. În momentul 

în care noi nu îndeplinim aceşti indicatori primim o bilă neagră." 

Baco Mihai: "Să nu mă înţelegeţi greşit. Nu am spus-o din populism. Dar mă 

opun." 

Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru şi un vot împotrivă 

Baco Mihai." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 186/2010 

 

 3. Aprobă alocarea unei sume de bani din bugetul local pentru finanţarea 

proiectului „Bună, G2 ADIO TurtuRELE” 

Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Luminiţa Fara: "Este vorba de copiii romilor din blocul G2. Decât să le dăm 

banii direct şi să ajungă în altă parte am hotărât să se facă o tabără”.  

Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre cu amendamentul propus."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 187/2010 

 

 4. Aprobă efectuarea unui schimb de locuinţă. 

Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: " Supun la vot cine este de acord cu aprobarea acestui 

proiect."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 188/2010 



  

 5. Aprobă prelungirea contractului-cadru de asistenţă juridică şi reprezentare în 

instanţă prestat de avocat Hârceagă-Ţâr Ciprian Laurenţiu. 

Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul doamnei Pop Monica care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 

publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Baco Mihai: "Chiar nu am nimic cu avocatul nostru. Dar pe baza unui 

asemenea raport nu poţi să ceri o prelungire. Acest raport trebuie să conţină numărul 

de procese avute, câştigurile avute în faţa instanţei, sumele plătite. Nu am nimic dar 

prea uşor descurcăm iţele." 

Mircea Hava: "Doamna Rânghet?" 

Georgeta Rânghet: "O să fac un raport pentru şedinţa viitoare cu toate datele pe 

care le-aţi cerut." 

Baco Mihai: "Eu vă propun amânare. Mai avem şi alţi avocaţi. Să vedem 

fiecare ce fac." 

Oneţiu Cornelia Maria::"Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la 

vot amânarea acestui proiect."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru amânare." 

 

  

 6. Aprobă atribuirea denumirii unor străzi. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 189/2010 
 

 7. Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism.  

      Art.1: Respinge “Montarea de firide POST REGLARE MASURARE ( PRM ) 

in zona protejata – Cetatea Alba Iulia, Str. Patriarh Miron Cristea (fosta Pacii),      

Str.Mitropolit Andrei Saguna, Str. Gabriel Bethlen, Interiorul Cetatii Vauban solicitant 

E-ON GAZ DISTRIBUTIE”. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate.  



 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat nefavorabil acest proiect de hotărâre şi avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: "La art. 1 este exact ceea ce discutaţi dumneavostră despre 

amplasarea firidelor  EON GAZ pe faţadele din zona istorică. În colaborarea pe care 

am avut-o eu personal cu Direcţia Judeţeană de Cultură ei ne-au transmis că imobilele 

aflate în lista monumentelor nu pot fi săpate." 

Hondola Liviu: "Să le pună pe sub pământ." 

Mircea Hava: "Nu mai prezentaţi. Este exact ceea ce discutam. Este interesant. 

Monument istoric. Nu vrea să facă o chestiune frumoasă, închisă ci vrea să pună o 

porcărie cum nu am văzut în tot Parisul frumos şi deştept." 

Călin Hedviga: "Vreau numai să vă arăt ce mobilări avem în clădirile din 

cetatea aceasta istorică." 

Cimpoeş Cornel Pavel: "Eu vă propun să respingem proiectul şi să ne prezinte 

alte soluţii." 

 Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot respingerea acestui 

proiect.” 

        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru respingere.” 

 
  

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “LOCUINTE INDIVIDUALE 

INSIRUITE, STR. M. KOGALNICEANU solicitant S.C. MADINII INVESTITII 

S.R.L “ 

          Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru avizare.” 

  

Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA, STR. 

HATEG solicitant  BODEA ENEIA SIMION” 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 



obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: "Este vorba de introducere în intravilan. Fâşia aceasta îngustă 

dinspre Cigaş pe care se solicită construire locuinţă individuală." 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestuia.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 

Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTA 

UNIFAMILIALA, STRADA MIRCEA ELIADE solicitant RUS EMANOIL”. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: “Este vorba de construire locuinţe unifamiliale pe str. M. 

Eliade. Am solicitat acest PUZ deoarece aici avem zone verzi cu interdicţie temporară 

de construire din cauza conductei de gaz  şi a reglementărilor existente în zonă.” 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot cine este pentru 

avizare.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 
 Art.5: Respinge Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE SI 

REALIZARE ACCES, STRADA PETRU DOBRA solicitant LETERNA DOINA”. 

          Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga  care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: “Este în intravilanul municipiului, vis a vis de Liceul de 

construcţii, blocul de locuinţe colective 32, P + 4. Este vorba de terenul pe care l-am 

restituit pe Legea 10. Proprietatea aceasta privată doreşte să-şi valorifice terenul şi are 

nevoie de realizare acces. Dacă bine ştiţi, acum două luni am demolat toate garajele 

construite ilegal, inclusiv două extinderi de la parterul blocului.” 

Mircea Hava: "Spaţiul comercial are autorizaţie." 

Călin Hedviga: "Da. Zona s-a curăţit. Am considerat împreună cu comisia de 

urbanism că trebuie studiat şi domeniul public care este terenul nostru şi în corelare 

cu acesta să asigurăm accesul. Şi aici vreau să vă mai dau un detaliu. Am solicitat 

opinia şi serviciului nostru de investiţii care gestionează investiţiile pentru amenajare 

şi punctul lor de vedere este nefavorabil. Vreau să vă citesc câteva elemente înscrise 

de colegii de la investiţii: "domeniul public de la blocul 32 trebuie să rămână în 

continuare parcare care să deservească acest bloc. Capacitatea portantă a spaţiului nu 



este corespunzătoare să satisfacă şi accesul la proprietăţile private sugerând ca 

accesul la proprietatea Leterna să se facă fie achiziţionând un teren de aici fie prin 

aceste proprietăţi." 

Mircea Hava: "Cine a dat autorizaţia?" 

Vasile Cornea: "Exact acelaşi lucru vroiam să întreb şi eu. Este autorizaţie pe 

împrejmuirea de acolo?" 

Călin Hedviga: "Domnul Primar, împrejmuirea este în curs de autorizare. Am 

ţinut cu tot dinadinsul să-i încurajăm şi să-i sprijinim pentru că orice arată mai bine 

decât plăcile acelea de beton." 

Cimpoeş Cornel Pavel: "Să revină cu un alt proiect şi cu acces din strada Tudor 

Vladimirescu. Eu vă propun să respingem." 

Mircea Hava: "Acolo s-a demolat pentru a se face curăţenie. Se vor face 

parcări ca să mai scoatem din maşinile care tot timpul stau pe str. T. Vladimirescu. 

Suntem în curs de evaluare, să vedem cum să pavăm  şi să facem parcaje acolo." 

Cimpoeş Cornel Pavel: "Eu propun să respingem." 

Silvia Moldovan: “Am verificat situaţia de acolo şi aş vrea să vă spun că toate 

accesele pentru spaţiile comerciale care sunt la parter se vor face doar prin spate. Ce 

m-a surprins pe mine? Între casa care e proprietatea autorului PUZ-ului şi gardul, 

limita domeniului public sunt 5 m. Acolo se putea crea un acces care să deservească 

toate parcelele care doresc să se creeze.” 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot proiectul aşa cum a 

fost prezentat.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi împotriva avizării.” 

 

   
            Art.6: Respinge Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE MAGAZIN 
INDUSTRIAL SI BIROURI P+1+M, solicitant SC FARMA LUX SRL”. 

          Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga  care prezintă PUD-ul precum şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: “Este vorba de acest spaţiu comercial autorizat şi în curs de 

execuţie. Pe parcursul executării lucrărilor beneficiarul vrea să realizeze o mansardă. 

Deci aşa a fost autorizat şi aşa se doreşte modificat.” 

Baco Mihai: “Ne arătaţi unde sunt parcările, doamna Hedviga?” 

Călin Hedviga: “În momentul în care a fost aprobată documentaţia se 

presupunea că parcările se fac pe domeniul public.” 

Baco Mihai: “Deci se presupunea. Atunci cum?” 

Hondola Liviu: “La şedinţa anterioară am mai discutat.” 

Baco Mihai: “Vreau să vă spun, doamna arhitect, că un alt proiect l-am respins 

pentru că nu avea trei locuri de parcare. În plus acesta nu are nici un loc de parcare şi 

îl şi mansardăm.” 

Călin Hedviga: “Solicitarea este de mansardare.” 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă numai  sunt discuţii supun la vot aprobarea 



acestui PUD.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 11 voturi pentru aprobare şi 7 voturi 

împotrivă Baco Mihai, Maier Eugen, Dărămuş Marcela Eugenia, Lupea Iulian Nelu, 

Hondola Liviu, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae.” 

 Planul urbanistic nu a trecut.   

 
Art.7: Aproba Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE LOCUINTA 

UNIFAMILIALA, ALBA IULIA – MICESTI, STR. ALESSANDRIA, nr.15B solicitant POPA 
LIVIU”. 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: “Este un PUD iniţiat cu scopul de a modifica regulamentul 

pentru limitele laterale şi posterioare ale proprietăţii.” 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu aveţi  intervenţii supun la vot cine este 

pentru.” 

“Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru.” 

 
Art.8: Aproba Planul Urbanistic de Detaliu “REFUNCTIONALIZARE SI 

EXTINDERE CORP F, ALBA IULIA, B-dul REVOLUTIEI 1989 solicitant SPITALUL 
JUDETEAN ALBA”. 

 Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre  şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: “Spitalul Judeţean face o extindere  şi o refuncţionalizare 

pentru secţia de oncologie.” 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

PUD.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 Părăsesc sala  de şedinţă domnii consilieri Baco Mihai şi Sandu Cornel Stelian. 

 
 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “PUD- REGLEMENTARE 
URBANISTICA A ACCESULUI LA LOCUINTA UNIFAMILIALA - MODIFICARE 
TRASEU STRADA RADNA (26IV) DIN PUZ EXTINDERE PERIMETRU INTRAVILAN 
ALBA IULIA – MICESTI , ALBA IULIA; solicitant ŞOIT DUMITRU ADRIAN”. 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 



Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Călin Hedviga: “În PUZ Alba Iulia – Miceşti era o neconcordanţă şi de aceea 

mi-am permis să o reglăm şi să extindem strada”.  

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot cine este pentru.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru.” 

 

 
Art.10: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE HALA INDUSTRIALA SI IMPREJMUIRE TEREN, ALBA 
IULIA, SOSEAUA DE CENTURA solicitant SC SETINSTAL SRL”. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul  precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

  Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Bărdaş Horea Mihai: “Am putea vedea şi noi cum arată hala respectivă?” 

Călin Hedviga: “Reglementarea urbanistică este prezentată cu retragere, ca 

dimensiuni şi ca procent de ocupare al terenului. Domnul Bărdaş, trebuie să vă spun 

atât dumneavoastră cât şi celorlalţi consilieri că pentru a face o faţadă sau o 

volumetrie este o opţiune. Legislaţia şi normativul de întocmire a documentaţiilor de 

urbanism nu dau decât nişte reglementări generale şi stabilesc un regulament.” 

 

Revin în sală domnii consilieri Baco Mihai şi Sandu Cornel Stelian. 

 

Bărdaş Horea Mihai: “Doamna arhitect! Dacă cineva vine în Alba-Iulia şi vede 

că sunt nişte clădiri urâte  şi nişte construcţii proaste nu dau vina pe arhitect ci pe 

consilieri. Eu în ideea aceasta am întrebat. Să văd şi eu ce votez. Eu nu sunt de acord, 

de exemplu, cu comisia aceasta de arhitecţi care există în cadrul Consiliului local, 

care vin să-şi susţină proiectele lor. Dar… Vă repet. Eu vreau să văd clădirea ca să 

ştiu ce votez.” 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 
 Art.11: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ZONA DUBLIHAN solicitant 
CIORNEI ISIDOR DANIEL, RAHAIAN LIVIUS MIHAIL”. 

         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 



partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: Proprietarii au făcut convenţie cu municipiul Alba-Iulia pentru 

zona aferentă străzii.”  

         Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 
            Art.12: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRUCONSTRUIRE LOCUINŢA UNIFAMILIALA SI IMPREJMUIRE, ALBA IULIA, 
STR. ANA IPATESCU solicitant AVRAM TRAIAN”. 

         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Suntem în Partoş, intravilan, tot convenţie.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot cine este pentru.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 
  Art.13: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE SI MODERNIZARE DRUM 
ACCES, ALBA IULIA – ZONA “VII’’ EXTRAVILAN solicitant TEODORESCU 
ELEONORA STELIANA”. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Suntem tot în intravilan în Zona Vii.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 

 
Art.14: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE SI MODERNIZARE DRUMURI 



ACCES, ALBA IULIA, EXTRAVILAN, ZONA TERASA VIILOR solicitant LEAHU 
ALEXANDRU”. 

             Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Suntem în Zona Terasa Viilor. S-a propus această parcelă în 

vederea realizării de locuinţe individuale.” 

Baco Mihai: “Numai puţin. Aici nu avem noi o înţelegere cu suprafaţa de teren 

pe care se poate construi?” 

 

Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Lupea Iulian Nelu. 

 

Călin Hedviga: “Suprafaţa minimă admisă este de 500mp.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Şi POT-ul era de 35%.” 

Călin Hedviga: “Mai sus de deal am avut. Aici e chiar M. Eliade, conducta de 

gaz, zona de protecţie şi ceva parcele de construire locuinţe individuale. Şi propun 

total profil de stradă de 9,5 m dintre care 1 m trotuar pe o parte după care vine o 

rigolă elaborată. Carosabilul are numai 5 m.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

  
    Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTA UNIFAMILIALA, 
STRADA MARCUS AURELIUS solicitant DOBROTA ANA”. 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Pe strada M. Aurelius este vorba de o construcţie în rândul 2 

într-o zonă în care până acum în regulament era interdicţie de construire pentru 

grădini şi spaţii verzi. Cam aşa este gândită parcela în rândul cu o casă M + P + 1.” 

Mircea Hava: “Şi acolo în rândul 2 se duce până în str. V. alecsandri?” 

Călin Hedviga: “Nu se duce parcela.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 
 Art.16: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “EXTINDERE ASEZAMANT SOCIAL 
PENTRU VARSTNICI, BARABANT, STRADA CORNISTEI solicitant ASOCIATIA 



SFANTUL ANDREI BARABANT”. 

        Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Este Aşezământul social pentru vârstnici din Bărăbanţ. Este 

faza de aprobare. Dumneavoastră aţi mai discutat şi a fost înţelegerea aici cu regimul 

de înălţime. Numai corpul central are un regim de înălţime mai mare: P, 2 etaje şi 

mansardă.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

 Revine în sală domnul consilier Lupea Iulian Nelu. 

  

 Bărdaş Horea Mihai: “Domnul Primar, o rugăminte mare am. Strada Mureşului 

din Bărăbanţ când o asfaltaţi?” 

 Mircea Hava: “Aţi fost împotrivă la punctul 1. Au mai fost nişte persoane în 

mandatul trecut care au votat să se taie nişte bani. Şi după aceea au văzut ce au tăiat.” 

 

 
            Art.17: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE FAMILIALE, MICESTI, STR. VALEA AURULUI 
solicitant LOGHIN DOREL ALIN, LOGHIN LIVIU SI MEISAROS DANIELA”. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

 Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 
          Art.18: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE 
INDIVIDUALE, STRADA BRANDUSEI solicitant OROS IOSIF, OROS BOGDAN, OROS 
RARES”. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 



ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “Pe drumul care merge spre Pâclişa, după cum ştiţi domnul 

Oros a solicitat în şedinţele trecute două locuinţe individuale şi o hală. Urmare a 

condiţiilor impuse de dumneavoastră a renunţat la această hală şi va face trei locuinţe 

individuale.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 
           Art.19: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA, OARDA – ZONA 
OBREJA solicitant POPA MARIUS IULIAN”. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 
      Art.20: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE, ZONA CHINCHIS solicitant TODORUT 
FLORIAN OCTAVIU SI MUNTEAN NICOLAE”. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 
       Art.21: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE, OARDA DE JOS, ZONA OBREJA” 
solicitant TOMŞIT IOAN, conform planului de situaţie anexat”. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 



de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

 Baco Mihai: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa aprobării acestuia”. 

Călin Hedviga: “La Oarda de Jos este vorba de această parcelă aproape de 

perimetrul intravilanului. Domnul Tomşit a obţinut toate avizele care sunt foarte 

multe la aprobarea PUZ-ului, inclusiv a făcut convenţia pentru atribuire şi vă întreabă 

dacă acest PUZ avizat deja de dumneavoastră nu poate fi supus aprobării.” 

Mircea Hava: “Are toate avizele?” 

Călin Hedviga: “Da.” 

Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea 

acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 190/2010. 

 

          Călin Hedviga: “Aş vrea să vă prezint un punct la suplimentare. Vreau să vă 

prezint un PUD care a expirat în 2006 dar a căriu contract de succesiune este în 

valabilitate. Deci un efect juridic s-a produs. Este vorba de bd. Revoluţiei, la al doilea 

bloc de lângă Ulpia Traiana. Este vorba de o extindere. Aş vrea să aveţi în vedere 

reaprobarea acestui PUD ţinând cont că efectul juridic s-a produs prin valabilitatea 

concesiunii.” 

              Baco Mihai: “El plăteşte concesiune. Vă propun amânare.” 

              Oneţiu Cornelia Maria: “Supun la vot cine este pentru amânare.” 

             “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru amânare.” 
 

          8. Modifică art. 2 din HCL nr. 2/2008 privind contribuţia locală în proiectul 

„Îmbunătăţirea calităţii mediului în municipiul Alba Iulia prin realizarea parcurilor 

Sfânta Ecaterina şi Zăvoi – Miceşti”. 

Se dă cuvântul d-nei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 191/2010 
 

            9. Propune atribuirea în proprietate a terenului aferent caselor particulare. 

         Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate. 



Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 192/2010 

 

 10. Propune atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai 

apartamentelor, a terenului aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 193/2010 

 

 11. Aprobă înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia  – 

domeniul public – asupra imobilului „GRĂDINIŢA 3“ situat  în  Alba Iulia, strada 

Mărăşeşti nr. 55. 

            Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

  Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

  Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 194/2010 

 

 12. Aprobă înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia  – 

domeniul public – asupra imobilului „Parc“ situat  în  Alba Iulia, str. Morii. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Dacă tot suntem la parcuri şi în Bărăbanţ este o zonă 

care ar trebui tunsă. Este pe partea dreaptă, la intrare pe strada Turnătoriei.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu mai aveţi discuţii supun la vot cine este 

pentru." 



  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 195/2010 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Cimpoeş Cornel Pavel. 
 

 13. Aprobă modificarea HCL nr. 77/2001 privind vânzarea unor apartamente, 

respectiv prelungirea termenelor de închiriere pentru unele locuinţe construite din 

fondurile statului. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Oneţiu Cornelia maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 196/2010 

 

14. Aprobă modificarea HCL nr. 360/2009 privind împuternicirea Primarului 

municipiului Alba Iulia, dl. Mircea Hava, să semneze procesele verbale de vecinătate 

întocmite în baza Ordinului nr. 634/2006. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica groza care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Se dă cuvântul doamnei Pop Monica care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 

publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 197/2010 

 

 15. Expertiză tehnică în dosar nr. 3296/176/2009 aflat pe rol la Judecătoria 

Alba Iulia. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 



  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 198/2010 

 

 16. Aprobă modificarea HCL nr. 401/2009 cu privire la asocierea dintre 

Consiliul Local al municipiului Alba Iulia prin Serviciul Public de Asistenţă Socială 

cu Organizaţia Caritas Alba Iulia şi încheierea contractului pentru acordarea de 

servicii sociale pentru susţinerea financiară a Centrului de Îngrijire Medicală şi 

Asistenţă Socială la domiciliu. 

Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta  a fost votat cu 17 voturi pentru." 

 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 199/2010 

  

 Revine în sală domnul consilier Cimpoeş Cornel Pavel. 

 

 17. Aprobă modificarea HCL nr. 458/2008 cu privire la aprobarea participării 

Serviciului Public de Asistenţă Socială din subordinea Consiliului Local al 

municipiului Alba Iulia la asigurarea sustenabilităţii proiectului Centrul Social de 

Urgenţă Alba în cadrul Programului de Interes Naţional Combaterea excluziunii 

sociale a persoanelor fără adăpost prin crearea de centre sociale de urgenţă.  

Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 200/2010 

 

 18. Aprobă privind  modificarea HCL nr. 400/2009 cu privire la asocierea 

dintre Consiliul Local al municipiului Alba Iulia prin Serviciul Public de Asistenţă 

Socială cu Asociaţia Filantropia Ortodoxă Alba Iulia şi încheierea contractului pentru 

acordarea de servicii sociale pentru susţinerea financiară a „Serviciului socio-medical 

de îngrijire la domiciliu a persoanelor vârstnice Alba Iulia”.  



Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 201/2010 

 

 19. Aprobă modificarea HCL nr. 403/2009 cu privire la alocarea unei sume de 

bani din bugetul local pentru Asociaţia „Solidaritatea Socială” Alba pentru anul 2010. 

Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 202/2010 

 

 20. Aprobă modificarea HCL nr. 237/2008 cu privire la finanţarea Centrului 

rezidenţial pentru copii cu dizabilităţi multiple Alba – este retras de pe ordinea de zi. 

 

 21. Aprobă modificarea HCL nr. 371/2009 cu privire la modificarea HCL 

nr.179/2009 cu referire la modificarea HCL nr.21/2008 privind participarea 

Consiliului Local la licitaţia de proiecte din cadrul proiectului PHARE 2006 „Centrul 

multifuncţional pentru persoane cu dizabilităţi Alba”. 

Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 203/2010 
 



 

 22. Aprobă modificarea HCL nr. 402/2009 cu privire la asocierea dintre 

Consiliul Local al municipiului Alba Iulia prin Serviciul Public de Asistenţă Socială 

cu Asociaţia Filantropia Ortodoxă Alba Iulia şi încheierea contractului pentru 

acordarea de servicii sociale pentru susţinerea financiară a „Centrului de zi pentru 

copii Sfânta Ana” şi „Aşezământul social Sfântul Vasile cel Mare”. 

Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 204/2010 

 

 23. Aprobă modificarea Acordului de Parteneriat anexa “j” cu privire la 

asocierea dintre Serviciul Public de Asistenţă Socială din subordinea Consiului Local 

al municipiului Alba Iulia şi Asociaţia Sfântul „Andrei Bărăbanţ” cu referire la 

sustenabilitatea „Aşezământului pentru persoane vârstnice în situaţii de 

vulnerabilitate socială Sfântul Andrei”. 

Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 205/2010 

 

 24. Aprobă vânzarea prin licitaţie publică a unui imobil teren, situat în Alba 

Iulia, str. Vasile Alecsandri. 

Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru şi o abţinere 

Dărămuş Marcela Eugenia." 



 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 206/2010 

 

 25. Aprobă un schimb de terenuri între Consiliul local al municipiului Alba 

Iulia şi SC ALPHA IMOBILIARE SRL. 

Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Se dă cuvântul doamnei Pop Monica care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 

publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Sandu Cornel Stelian: “De ce are Primăria interes să facă acest schimb?” 

Aurica Groza: “Pentru că a fost prevăzut pe terenul lui un drum de acces.” 

Sandu Cornel Stelian: “Vroiam să văd dacă Primăria are vreun interes.” 

Aurica Groza: “Are.” 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 207/2010 
 

 

 26. Aprobă modificarea HCL nr. 160/2010 pentru modificarea HCL nr. 

128/2009 privind participarea Municipiului Alba Iulia la Programul Operaţional 

Regional. Axa 1. Sprijinirea dezvoltării durabile a oraşelor – poli urbani de creştere. 

Domeniul Major de Intervenţie 1.1. – Planuri integrate de dezvoltare urbană. Sub-

domeniul: Centre urbane, cu proiectul „Lucrări de intervenţie la obiectivul DN 1, 

Sebeş – Alba  Iulia km 378 + 0.20, Pasaj Superior peste Calea Ferată Alba Iulia 

Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot 

prezentul proiect de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 208/2010 
 

  

 



 

 

 27. Aprobă modificarea Anexei nr.1 la  HCL nr. 161/2010 pentru aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici  ai obiectivului: LUCRĂRI DE INTERVENŢIE – 

DN 1 SEBEŞ – ALBA IULIA, KM.378+020, PASAJ SUPERIOR PESTE CF LA 

ALBA IULIA. 

Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Oneţiu Cornelia Maria: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot 

prezentul proiect de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 209/2010 

 

 

          Oneţiu Cornelia Maria: “Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii declar şedinţa 

închisă.” 
 

 

Alba Iulia, 30 iulie 2010 
 

 

 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                  SECRETAR 

                    Consilier                                                          Marcel Jeler 

               Oneţiu Cornelia Maria  

 

  

 

 

 

  

 

 

 

  

 

 


